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Helsingin piraatit 
Hallituksen kokous 
 
Aika: 21. joulukuuta 2018 kello 17.30 
Paikka: Piraattipuolueen toimitila, Franzéninkatu 5 E 1, Helsinki 
Läsnä: 
 
Ahto Apajalahti (pj) 
Ville Hautakangas (kohdat 5-9) 
Jonna Lähdemäki 
Maija Li Raudaskoski 
Jani Somero (kohdat 1-5) 
Juha Tähtinen 
 
1. Kokouksen avaus 
 
Hallituksen puheenjohtaja Ahto Apajalahti avasi kokouksen kello 17.35. 
 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Esityslistan hyväksyminen 
 
Hyväksyttiin kokouksen esityslista. 
 
4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 
 
Tarkastettiin ja hyväksyttiin 18.11. pidetyn hallituksen kokouksen pöytäkirja. 
 
5. Vaalit 
 
Käytiin läpi vaaliliittoneuvottelujen tilanne. Päätettiin, että Helsingin piraattien hallitus esittää 
Piraattipuolueen hallitukselle vaaliliittoa Helsingin vaalipiirissä Feministisen puolueen ja 
Eläinoikeuspuolueen kanssa. Päätös syntyi äänestyksen jälkeen 4-1. Hävinnyt kanta 
(Lähdemäki) kuului seuraavasti: Helsingin piraattien hallitus esittää vaaliliittoa Liberaalipuolueen 
kanssa. Keskusteltiin ehdokasasettelun tilanteesta ja käytiin läpi ehdokkaiden taustoja. 
 
6. Tapahtumat 
 
Menneet: 
 

● 24.11. Telttailu Asema-aukiolla 
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● 8.12. Telttailu Mosaiikkitorilla 
● 9.12. Helsingin piraattien ylimääräinen kokous. 

 
7. Valtuustoasiat 
 
7.1. Kaupunginvaltuusto 
 
Käytiin läpi 28.11. ja 12.12. pidettyjen kaupunginvaltuuston kokousten tapahtumat. 
 
Valtuutettu Petrus Pennasen toiminta: 
 

● 22.11. Pennanen vanhusneuvoston tentissä muiden puolueiden edustajien kanssa. 
Asiaan liittyi myös kirjallinen kysely vanhusten asian edistämisestä, johon vastattiin. 

 
● 28.11. Helsingin talousarvion käsittelyn yhteydessä hyväksyttiin Pennasen ponsiesitys 

Helsinki-sovelluksen kehittämisestä ja sen rahoituksen turvaamisesta. Piraattien ryhmä 
kannatti budjettineuvottelujen lopputulosta. 
 

● 28.11. puheenvuoroja asiassa "Valtuutettu Petrus Pennasen aloite lautakuntien ja 
muiden toimielinten kokousten avoimuudesta". Kaupunginhallituksen vastaus 
hyväksyttiin yksimielisesti. Lisäksi hyväksyttin 47 äänellä Pennasen tekemä ja vihreiden 
Otso Kivekkään kannattama ponsi. Ponnessa kehotetaan lautakuntia harkitsemaan 
avoimia kokouksia vuonna 2019. Asiassa tehtiin yhteistyötä Jyväskylän piraattien 
kanssa, koska valtuutettu Arto Lampila oli tehnyt vastaavan valtuustoaloitteen, joka oli jo 
käsitelty. 

 
● 12.12. puheenvuoro asiassa "Selvitys vuoden 2017 arviointikertomuksen johdosta 

suoritetuista toimenpiteistä". Pennanen kiinnitti huomiota avoimuuteen ja osallisuuteen 
hankintaprosesseissa (erityisesti palveluhankinnat, kuten vammaispalvelut). Taustalla oli 
Apajalahden ja liberaalien Leo Bergmanin työ sosiaali- ja terveyslautakunnassa. 
Pennanen teki valtuustoaloitteen "Huumeyliannostusten vasta-aineen saatavuuden 
helpottaminen". 

 
7.2. Sosiaali- ja terveyslautakunta, kulttuurijaosto ja digitalisaatiotoimikunta 
 
Sosiaali- ja terveyslautakunta kokoontui 20.11., 4.12., 11.12. ja 18.12. (Bergman). Piraattien ja 
liberaalien sote-ryhmä kokoontui 19.11. 
 
Kulttuurijaosto kokoontui 11.12. (Immonen) ja 19.12. (Pennanen). 
 
Digitalisaatiotoimikunta ei ollut kokoontunut loppuvuodesta. Keskusteltiin 
digitalisaatiotoimikunnan asioista. 
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8. Muut esille tulevat asiat 
 
Keskusteltiin alkuvuoden aikatauluista. 
 
9. Kokouksen päättäminen 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 19.22. 
 
Tarkastettu ja hyväksytty hallituksen 28.1.2019 pidetyssä kokouksessa. 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi 
 
Ahto Apajalahti 
Puheenjohtaja 
Helsingin piraatit 


